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Svar på interpellation (nr 29) från Anders Broberg (kd) om
affischering i Vasastaden av SSU

I en interpellation ställer Anders Broberg följande frågor om olaglig affischering i Vasastaden.

1. Vad är omfattningen på den olagliga affischeringen, dels den med SSU-affischer, dels det som
totalt sker inom staden?

2. Vad kostar saneringen, dels den för SSU-affischerna, dels den totala kostnaden för olaglig
affischering inom staden?

3. Vilka är möjligheterna att låta de skyldiga stå för saneringskostnaden?
4. Vad har gjorts för att bekämpa skadegörelse som exempelvis klotter och olaglig affischering inom

staden sedan min förra interpellation, i samma ärende, lämnades in den 10 mars 2003?
5. Vad tänker Du göra för att förmå SSU att agera lagligt?
6. Är Du beredd att denna gång försöka få SSU att stå för saneringskostnaden?
7. När kan stockholmarna räkna med att de olagligt affischerade papperskorgarna och elskåpen är

sanerade?

Som svar vill jag anföra följande:

Några siffror på den totala omfattningen av den olagliga affischeringen, eller kostnaden för sanering
av väggar etc., finns tyvärr inte i staden. Ansvaret är delat av många organisationer –
stadsdelsnämnderna har städansvaret inom sina respektive geografiska områden, gatu- och
fastighetskontoret sanerar sina anordningar i gatumiljön, enskilda fastighetsägare åtgärdar sina fasader,
SL åtgärdar sina ansvarsområden osv. Denna ansvarsfördelning gäller även klottersaneringen, för
klotter har emellertid gatu- och fastighetsnämnden ett övergripande ansvar för policy, samordning. Ett
sådant samordningsansvar finns inte för illegal affischering.

Därmed finns inte heller någon uppgift på vad det kostar att sanera den olagliga affischering som
förekommit. Det är också omöjligt att ange exakt datum då alla olagligt affischerade platser är
sanerade.

Det är möjligt att skicka fakturan för saneringen till organisationen som står på affischen, i det fall
sådan står angiven. Något egentligt lagstöd finns emellertid inte för att dessa är skyldiga att betala.
Vem som helst kan ju ha satt upp affischen och det kan även  i praktiken vara svårt att reda ut vem
som är den ansvariga eller skyldiga.

Gatu- och fastighetskontoret fortsätter att arbeta med att komma fram till ett gemensamt arbetssätt  i
frågan för alla berörda instanser i staden. Arbetet sker tillsammans med städmästarna för Östermalm
och Södermalm, kulturförvaltningen, idrottsförvaltningen och närpolisen med ett
förvaltningsövergripande projekt om affischering. Då kommunfullmäktige behandlade remissen från
klotterkommissionen så beslutades också ett antal åtgärder för att minska klotter och vandalisering.
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